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I N T E R P E L A C J A  

 
w sprawie wykorzystania środków z KPO na refinansowanie długów 

 
 Szanowny Panie Prezydencie, 
 
 Szanowny Panie Prezydencie, zwracam się z uprzejmym zapytaniem, czy Miasto Poznań skorzystało 
ze środków pochodzących z Krajowego Planu Odbudowy na refinansowanie zaciągniętych wcześniej 
zobowiązań finansowych (np. w EBI)? Inne miasta skorzystały z tego rozwiązania, aby zmniejszyć 
oprocentowanie długu (KPO ma korzystniejsze oprocentowanie niż oferowane na rynku instrumenty 
finansowe) a także móc ubiegać się o 5% umorzenie zobowiązania. Jeśli Poznań skorzystał z tego 
rozwiązania to proszę o informację w jakiej kwocie i co do jakiego zobowiązania? A jeżeli Poznań nie 
skorzystał to proszę o informację czy w ogóle planuje i kiedy? 
 
 
          Z poważaniem  

 (-) Przemysław Plewiński 

Przemysław Plewiński 
Radny Miasta Poznania 
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